



## Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam

---

Hampetorp-Odensbackens IF  
2018-04-02 kl 17.00 Odenvallen

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Malin Andersson, Mikael Palm, Pernilla Tegin & Helena Hiltunen.

Ej närvarande: Susanne Wilén.

Innan vi har vårt sektionmöte har vi ett gemensamt möte med huvudstyrelsen och herrsektionen. Följande saker tas upp:

21 april med start kl 9.00 blir det en arbetsdag på Odenvallen. Det ska städas och fixas lite. Vi ska informera föräldrar i våra lag om detta och informationen ska läggas ut på hemsidan. Sedan hoppas vi att det kommer många frivilliga.

Johan Lundström berättar hur fördelningen på arbetsgrupperna kring våra kommande arrangemang ser ut. Vi är 2-3 representanter från var sektion till att fixa med Valborg, HOIF-dagen samt höstens avslutnings-/familjedag.

Tony berättar om mötet kring fotbollsutveckling som vi hade tillsammans med bl a Arne Gerdin samt att ungdomssektionen på söndag 8 april ska ha en "spela, lek och lär"-träff med inbjudna ledare.

Innan söndag ska Johan L uppdatera/se över ledarpärmen på hemsidan.

Frågan om avtackningar lyfts också.

Vi avslutar det gemensamma mötet och startar upp vårt eget möte.

### **§1 Mötets öppnande**

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. Till mötet är även Thomas Lilja med en stund för att gå igenom budgeten tillsammans med oss.

### **§2 Godkännande av dagordningen**

Dagordning godkänns.

### **§3 Godkännande av föregående protokoll**

Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

### **§4 Ekonomi och försäljning**

Thomas visar och berättar hur vår budget ser ut. En del justeringar görs.

Tony berättar att vi ska börja sälja Newbody och kryddor nu. Han har fått kataloger och

visningsexemplar för kryddorna som vi får dela ut till spelare/föräldrar, se bifogat dokument med information om hur försäljningen kommer gå till.

#### **§5 Konstituera sektionen**

Som fortsättning på föregående möte då vi inte hann klart med hela konstitueringen:

Kontakt med SISU: Tony Olsson.

Behörigheter FOGIS: Johan Stannisson.

Kontakt/beställning Stadium: I nuläget är Thomas Lilja fortsatt ansvarig men vi behöver på sikt utse någon till att ta över. Tony ber oss fundera på saken, vem som kan tänkas ta detta.

#### **§6 Skrivelser och rapporter**

Inget att ta upp.

#### **§7 Planering kommande säsongen**

Tony berättar att vi har ett nytt pojk- och flicklag med årgång 10/11. För F10/11 blir Jimmy Södergren och Henrik Karlsson ledare. För P10/11 blir ledarna Marcus Tell och Ola Svanberg tillsammans med Tony som stöttning.

Angående fotbollslek fortsätter Anna-Maria och Robert som ledare. Fotbollslek är 6 tillfällen på våren och 6 tillfällen på hösten. Vi diskuterar om det kan finnas intresse bland våra äldre spelare att hålla i/hjälpa till i träningar med fotbollslek.

Domarutbildningar: Helena har anmält 3 stycken ungdomar till grundutbildningen den 7 april samt 4 stycken till fortutbildningen den 5 april. Vi har således domare till våra 5- och 7-mannamatcher kommande säsong. Hur det ser ut med domare för de äldre lagen är inte riktigt klart än. Annelie Wallin kommer att sammanställa en domarlista som ska finnas i bollrummet sedan.

Tony ska kolla upp var informationsbladet som lämnas ut till nya spelare kan finnas och om den behöver uppdateras.

Matchkläder: Tre lag har anmält att de behöver nytt matchställ. Detta ska beställas.

#### **§8 Övriga frågor**

Landskamp: Dan Bellander har ordnat med en bussresa till Stockholm för att kolla landskampen den 2 juni. Tony föreslår att inbjudan ska vändas främst till spelare i HOIF samt spelare i samarbetslagen + ledare + sektionsfolk. Övriga deltagare i mån av plats. Tony föreslår följande betalning: 100 kr/spelare i HOIF, ledare och sektionsfolk i HOIF:s ungdomssektion gratis, spelare och ledare SMÅ 375 kr/person. Övriga deltagare 500 kr/person.

”Spela, lek och lär” träffen den 8 april: Vi planerar vad vi som sektion behöver informera ledarna om efter att vi haft fotbollsutvecklingen med Arne Gerdin. Saker som vi behöver lyfta är bland annat närvarorapportering, lite om försäljning/ekonomi såsom lagkassor, trivselpengen mm och vad sektionen står för/vad laget står för, lite ordningsregler för Odenvallen, vad man behöver tänka på som ledare inför match på hemmaplan, ge information om HOIF-dagen och att det helst ska spelas många hemmamatcher då, informera om kiosken mm. Från sektionen på söndag är Tony, Jenny och Malin med.

#### **§9 Nästa möte**

Nästa möte är 6 maj kl 18.00 på Odenvallen.

#### **§10 Avslutning**

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

**Ordförande**

Tony Olsson

**Sekreterare**

Helena Hiltunen